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Abstract

This study examines the impact of the refugee crisis on European
asylum policies, which has become one of the most influential crises in

European policy and has been aftected by the latest developments.

The refugee crisis has aftected the confidence of Europeans in EU
institutions, with the emergence of the repercussions of this crisis
because of its non-swift response and bad handling, and most indicators
confirm that the European Union in its current situation today is not
ready to deal with similar waves of refugees as in the past two years,
which is expected to increase because the escape from authoritarian
regimes and the lack of good economic opportunities, especially in the

Third World countries, which are full of crises.




Résume

Cette étude examine l'impact de la crise des réfugiés sur les
politiques d'asile européennes, qui est devenue l'une des crises les plus
influentes de la politique européenne et a été aftectée par les derniers

développements.

La crise des réfugiés a aftecté la confiance des Européens dans les
institutions européennes, avec l'émergence des répercussions de cette
crise en raison de sa réponse non rapide et une mauvaise manipulation,
et la plupart des indicateurs confirment que 1'Union européenne dans
sa situation actuelle n'est pas prét d’agir aux vagues des réfugiés
similaires au deux derniéres années, ce qui devrait augmenter parce que
la fuis des régimes autoritaires et le manque des bonnes économiques,

en particulier dans les pays du tiers-Monde, qui sont pleins de crises.




